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«Το επιστολικό σε λίγα χρόνια δεν θα υπάρχει,
άμεσα στροφή στο δέμα», υποστήριξε ο δ.σ. των
ΕΛΤΑ

2017/11/13 09:06 στην κατηγορία ΤΑΧΥΔΡΟΜΕΙΑ

Την άμεση στροφή των ΕΛΤΑ στο δέμα, με τη συμπαράσταση των εργαζομένων,
ζήτησε ο διευθύνων σύμβουλος του οργανισμού Γιάννης Ζαρολιάγκης στο 34ο
Πανελλαδικό Συνέδριο της ΠΟΣΤ που διεξήχθη, μεταξύ 8-11 Νοεμβρίου, στο Ηράκλειο
της Κρήτης.

«Το επιστολικό σε λίγα χρόνια δεν θα υπάρχει, το μεγαλύτερο μέρος των εσόδων μας
προέρχεται από αυτό. Πρέπει να προσαρμοστούμε άμεσα», ανέφερε ο διευθύνων
σύμβουλος των ΕΛΤΑ, σημειώνοντας ότι ο οργανισμός οφείλει να κινηθεί πιο 
άμεσα και αποτελεσματικά στο δέμα.

Στο τομέα των εσόδων, εκτίμησε ότι οι πωλήσεις από τον εκτελωνισμό και την
ενέργεια θα υπερκαλύψουν, τη διετία 2017 – 18, τον αρχικό στόχο, καθότι οι
προοπτικές είναι ευοίωνες. Μονάχα από τον εκτελωνισμό, τα εφετινά έσοδα φτάνουν
τα 2,5 εκατ.

Σχετικά με τις δαπάνες, υπογράμμισε ότι εξοικονομήθηκαν πέρσι 21 εκατ., κάτι το
οποίο θα συντελεστεί και εφέτος.

Στον άξονα της ρευστότητας, σχολίασε ότι «μας οφείλουν, τόσα όσα πρέπει να
αποδώσουμε», κάνοντας λόγο για 32 εκατ.

Ειδικότερα, οι οφειλές δημοσίου, εκτός της Καθολικής Υπηρεσίας, ανέρχονται σε 32
εκατ., εκ των οποίων ο οργανισμός έχει λάβει 25 εκατ., κατόπιν και σχετικών
ενεργειών του υπουργείου Ψηφιακής Πολιτικής.

Τέλος, για την Καθολική Υπηρεσία τόνισε ότι τα ΕΛΤΑ έχουν αποστείλει στα
συναρμόδια υπουργεία τις σχετικές διεκδικήσεις, υποστηρίζοντας ότι το σωστό 
ερώτημα δεν είναι το «πόσα», αλλά το «πότε και με ποιο τρόπο».

Υπενθυμίζεται ότι για τα έτη 2013-14-15 έχουν εγκριθεί σωρευτικά 45 εκατ. για την
αποζημίωση της Καθολικής Υπηρεσίας, ωστόσο δεν έχουν εκταμιευθεί.


